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SKIBBY KOMMUNE 

BYRÅDSMØDE

Dagsorden til byrådets møde onsdag den 22, ja
nuar 1997 kl. 19.00 i byrådssalen.

Medlemmer:
Kim Rockhill 
Hans Jørgen Mortensen 
Anni Skov 
Preben Lansø 
Bendt Bach Sørensen 
Annie Hansen 
Anders Clausager 
Knud 0. Andreasen 
Hans Henning Bjørnsen 
Holger Andersen 
Jens Brogaard Jensen 
Steen Berthelsen 
Bent Vestergaard Jensen

Fra administrationen:
Lisbeth Lemmich 
Ingrid Hansen

Bemærkninger:
Lukket møde starter kl. 17.00 og forventes at væ
re færdigt senest kl. 17.45.
I forlængelse heraf afholdes formandsmøde.

Der er spisning i kantinen fra kl. 18.00. Afbud 
hertil gives til borgmesterkontoret senest tirsdag 
kl. 12.
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1.

Udvalgsdagsordener

Dagsordener fra afholdte møder i følgende udvalg 
er udsendt tidligere:

Miljø- og teknikudvalget - den 18/12 96 
Skole-, social- og sundhedsudvalget - den 17/12 96 
Økonomiudvalget - den 14/1 97
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2.

Endelig vedtagelse af Kommuneplantillæg 16 for 
indretning af produktionsskole i den tidligere 
maskinfabrik. Skuldelevvei 24

J.nr. TF 01.02.15P16/16/RS

Forslaget til Kommuneplantillæg 16 har været i 
offentlig høring i perioden 1. oktober til 26. no
vember 1996.
Indstillingsbilag vedlagt.
Miliø- o g teknikudvalget anbefaler på møde 
den 27. november 1996 at Kommuneplantillæg 16 
for område D18 vedtages endeligt i den fremlagte 
form.
Økonomiudvalget anbefaler på møde den 10. 
december 1996 miljø- og teknikudvalgets indstil
ling.

Dag og år Formandens
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3.

Endelig vedtagelse af Lokalplan 75 for Maskinfa
brikken

J.nr. 01.02.05P16/75/RS

Lokalplanforslaget har været i offentlig høring i 
perioden 1. oktober til 26. november 1996. 
Indstillingsbilag vedlagt.
Miljø- og teknikudvalget anbefaler på møde 
den 27,november 1996 at Lokalplan 75, Maskin
fabrikken, vedtages endeligt i den fremlagte 
form.
Økonomiudvalget anbefaler på møde den 10. 
december 1996 miljø- og teknikudvalgets indstil
ling.

Dag og år Formandens
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4.

Sammenlægning af Sølvkær I og II 

J.nr. TF 03.02.00/CCH

På udvalgsmødet den 27. november 1996 blev der 
behandlet en sammenlægningssag og en drifts
støttesag for de 2 boligafdelinger.
I forbindelse med sagsfremlægningen har teknisk 
forvaltning blandet de 2 sager sammen, idet man 
mente, at driftsstøttesagen var afhængig af sam
menlægningen. Det blev derfor besluttet, at sa
gen blev udsat, indtil der forelå økonomisk over
sigt over, hvad en driftsstøttesag vil koste Skibby 
kommune.
Boligselskabet har i skrivelse af 10. december 
1996 anmodet om genoptagelse af sagen, idet 
man kan oplyse, at sammenlægningssagen og 
driftsstøtte sagen ikke har noget med hinanden 
at gøre. Skibby kommune kan godt godkende 
sammenlægningen og så senere beslutte ikke at 
gå ind i en driftsstøttesag.
På den anden side kan driftsstøttesagen ikke be
handles i Boligselskabernes Landsbyggefond, før 
kommunen har godkendt denne.
Forvaltningen indstiller derfor, at udvalget over
for byrådet anbefaler en sammenlægning, men 
præciserer i godkendelsen, at driffcsstøttesagen 
afventer de økonomiske beregninger fra Boligsel
skabernes Landsbyggefond.
Miljø- og teknikudvalget anbefaler på møde 
den 18. december 1996, at der sker en sammen
lægning af afdelingerne Sølvkær I og II.
Med hensyn til medvirken af en sanering af det 
opsamlede underskud i forbindelse med en drifts
støttesag, tages der først stilling hertil, når der er 
fremsendt økonomiske beregninger fra Boligsel
skabernes Landsbyggefond.
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5.

Temadage i 1997 

J.nr. ØKF

Byrådet har de sidste par år afholdt tema-møder, 
hvor enkelte budgetområder blev gennemgået. 
Chefgruppen har på møde den 7. januar 1997 
drøftet emnet, og foreslår følgende temaer i 1997:
• 26/2 : Daginstitutionsområdet
• 19/3 : Helhedsplan for Skibby by
• 21/5 : Skoleområdet 
Økonomiudvalget bedes beslutte om tema
møderne skal fortsætte, om form og indhold fort
sættes uændret, samt om tidspunktet skal være 
anderledes.
Økonomiudvalget godkendte på møde den 14. 
januar 1997 forslagene.
Temadagene begynder kl. 14.30 eller 15.00 og af
brydes af let aftensmad.
Der søges en konklusion på temadagen, evt. ved 
opfølgning på efterfølgende temadag.
Der ønskes en drøftelse af området sygedagpenge 
m.v..Dette kan indgå i ordinært økonomiud
valgsmøde eller behandles på budgetseminar.
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6.

Låneoptagelse - Låneramme 1996 

J.nr. ØKF

Det er i forbindelse med budget 1996 vedtaget, at 
der i 1996 skulle optages lån til udbygning/reno- 
vering af kloak- og rensningsanlæg. Lånerammen 
udgjorde ved budgetvedtagelsen 20,9 mili. kr.
Fra 1995 til 1996 blev overført investeringsopga
ver vedr. kloakanlæg for 5,6 miil. kr., som forøger 
lånerammen i 1996.
Endelig opgørelse vedr. udførte anlæg i 1996 vil 
først foreligge til mødet, hvorefter endeligt låne
behov kan opgøres. Det forventes, at lånebehovet 
vil blive ca. 20 miil. kr., idet anlægsopgaver for 
ca. 6 mili. kr. overføres til 1997.
Økonomisk forvaltning har indhentet tilbud i 
Kommunekreditforeningen i december på et lån 
på 20 miil. kr.
Kommunekreditforeningen tilbyder serielån med 
løbetid på henholdsvis 15, 20 og 30 år.
Økonomisk forvaltning vil til mødet beregne det 
endelige lånebeløb.
Økonomiudvalget anbefaler på møde den 14. 
januar 1997 indstillingen i bilag fra økonomisk 
forvaltning af 13/1-97, som blev uddelt på mødet.
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7.

Anlægsbevilling vedr. salg af ejendom 

J.nr. ØKF

I henhold til beslutning søges der først om an
lægsbevilling ved salg af ejendom, når endeligt 
anlægsregnskab kan opstilles.
Der foreligger endeligt regnskab for salg af grund 
i Ferslev. Desuden genoptages anlægsregnskab 
for salg af grund til Skuldelev Energiselskab.

Matr. 14 s. Ferslev
Udgifter: 8.500 kr. Indtægter: 100.000 kr.

Matr. 10 a. Skuldelev
Udgifter; 29.900 kr. Indtægter: 100.000 kr.

På byrådsmøde den 21. august 1996 var optaget 
et punkt vedr. salg af matr. 10 a, Skuldelev. Sa
gen genoptages, idet en regning vedr. landinspek- 
tørhonorar var konteret forkert. Fejlen opdages 
ved årets slutning i forbindelse med afstemning 
af en mellemregningskonto.
Økonomisk forvaltning anmoder om godkendelse 
af anlægsregnskabet samtidig med, at der søges 
om anlægsbevilling til nævnte ejendomme. 
Salgsindtægten er indgået i 1996-regnskabet. 
Skema vedr. anlægsregnskaber vedlægges. 
Økonomiudvalget fremsender på møde den 14. 
januar 1997 med anbefaling.
Notat om den store difference på udgifterne til 
landinspektør udarbejdes til byrådsmødet.

Dag og år Formandens
initialer

22. januar 1997
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8.

Affaldsplan 1997 - 2009 samt regulativ for hus
holdnings affald

( J.nr. 07.OOP 15/EMo

: Der vedlægges faerdigredigeret affaldsplan 1997 - 
j: 2009 for Skibby Kommune, samt udkast til Regu
lativ for husholdningsaffald.
Udkast til regulativ for erhvervsaffald vil blive 
fremlagt på udvalgets januarmøde.
Miliø- og teknikudvalget anbefaler på møde 
den 18. december 1996, at forslag til Affaldsplan 
1997-2009, samt Regulativ for husholdningsaf
fald godkendes.
Økonomiudvalget anbefaler på møde den 14. 
januar 1997 miljø- og teknikudvalgets indstilling. 
Affaldsplan og regulativ godkendes som udkast. 
Der afholdes borgermøde som anført i udkastet. 
Ved indbydelse til borgermøde opremses kort de 
væsentlige ændringer i forhold til nuværende 
ordning.
Derudover samarbejdes med Lokalavisen om en 
artikel med yderligere orientering.
Der udarbejdes skriftlig information om de afgø
rende økonomiske ændringer. Dette materiale 
skal være tilgængeligt samtidig med indkaldelsen 
til borgermødet.
Udkastet behandles formelt i samarbejdsudvalgs- 

| systemet.

Dag og år Formandens
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9-

Indhentning af tilbud

J.nr. 00.00.022

“Intern instruks nr. 10.00.01 vedrørende ind
hentning af tilbud” er retningslinier, som admini
strationen skal iagttage ved indhentning af til
bud. Intern instruks nr. 10.00.01 er sidst revide
ret i 1985, og beløbsstørrelserne er ikke længere 
tidsvarende.
Gældende instruks og forslag til revideret in
struks vedlagt.
Miljø- og teknikudvalget anbefaler på møde 
den 18. december 1996, at “Intern instruks nr. 
10.00.01 vedrørende indhentning af tilbud” revi
deres som angivet på vedlagte instruks. 
Økonomiudvalget anbefaler på møde den 14. 
januar 1997 miljø- og teknikudvalgets indstilling.
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10.

Ungdomsforsøget i Skuldelev 

J. nr. SSSF 16.04.06

Byrådet vedtog i 1995 at oprette et ungdomsfor
søg i Skuldelev for en begrænset periode frem til 
31. december 1996.
Det blev endvidere besluttet, at forsøget skulle 
evalueres efter 1 år.
Kommunens SSP-medarbejder fremsendte rap
port over ungdomsrådsforsøget til skole-, social- 
og sundhedsudvalgets møde den 28. august 1996. 
Udvalget tog rapporten til efterretning samt an
modede om, at der blev udarbejdet forslag til, at 
der fortsat drives ungdomsklubvirksomhed i 
Skuldelev.
Forvaltningen har igangsat et arbejde om den 
samlede ungdomsklubvirksomhed i kommunen. 
Samtidig er SSP-medarbejderen blevet ansat i 
ungdomsklubben under ungdomsskolen, ligesom 
han også har timer i klubben i Ferslev. 
SSP-medarbejderen har deltaget i ungdomsforsø
get i Skuldelev, hvilket bl.a. fremgår af den tidli
gere fremsendte evaluering.
Forvaltningen finder, at ungdomsforsøget bør 
forlænges 1 år, dels for at afprøve om forsøget 
kan brede sig ud på endnu flere unge, og dels for 
at der gives mere tid til at få gennemarbejdet og 
drøftet den samlede klubvirksomhed. Der vil bli
ve foreslået, at der afholdes en temadag for byrå
det om emnet.
Jjkole-, social- og sundhedsudvalget anbefa
le1* på sit mødet den 17. december 1996 
at ungdomsforsøget i Skuldelev forlænges med 1 

år frem til 31. december 1997. 
at de afsatte midler til ungdomsklubvirksomhed i 
7 Skuldelev på kr. 62.400,- kan anvendes af 
£ ungdomsrådet.
ål der afholdes en temadrøftelse om den samlede 
klubvirksomhed i kommunen.

Dag og år Formandens Blad nr.initialer
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10. Fortsat

Udvalget ønsker en evaluering af forsøget til juni 
1997.
Økonomiudvalget anbefaler på møde den 14. 
januar 1997 skole-, social- og sundhedsudvalgets 
indstilling.
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1 1 .

Sund 97

J. nr. SSSF 16.00.00

I henhold til lov om sygesikring skal amterne, i 
lighed med kommunerne, udarbejde en sund
hedsplan. Frederiksborgs Amts sundhedsudvalg 
fremsendte den 15. oktober 1996 forslag til sund
hedsplan for Frederiksborg Amt, ( Sund 97) til 
høring. Høringsfristen udløber den 1. februar 
1997.
Frederiksborg amt sundhedsudvalg har afholdt 
orienteringsmøder med kommunerne. Dette møde 
blev afholdt den 26. november 1996 i Skibby 
kommune.
Selve høringsoplægget er blevet til, bl.a. på bag
grund af et arbejde i styregruppen for sundheds
planen, hvori der har siddet kommunale repræ
sentanter og på baggrund af arbejdet i en række 
tværsektorielle arbejdsgrupper, hvor bl.a. med
arbejdere fra Skibby kommune har deltaget. 
Kommuneforeningen social- og sundhedsudvalg 
har udarbejdet et notat med overordenede kom
mentarer til høringsoplægget, (kopi vedlægges). 
Det er forvaltningens opfattelse, at det kan med
deles amtet, at Skibby kommune er enig i kom
muneforeningens bemærkninger, men at man 
derudover har bemærkninger til følgende områ
der:
1. Indgåelser af aftaler på genoptræningsområdet
2. Børn med særlig behov (psykiatri)
3. Tandlægehjælp
4. Præhospital
5. Pleje og omsorg af alvorligt syge og døende 
Forvaltningen har udarbejdet notat af 5. decem
ber 1996 med yderligere bemærkninger til oven
nævnte områder og forslag til høringssvar.
Skole-, social- og sundhedsudvalget anbefaler 
på sit møde den 17. december 1996 forslaget til 
høringssvar.

Dag og år Formandens
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11. Fortsat

Dog opstrammes der i linien “Det skal bemærkes, 
at Skibby kommune stadig står til rådighed...” 
Økonomiudvalget anbefaler på møde den 14. 
januar 1997 det - efter skole-, social- og sund
hedsudvalgets møde - tilrettede forslag til hø
ringssvar, idet dette var udsendt sammen med 
dagsordenen.

Dag og år Formandens
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12.

Skolebuskørsel 

J, nr. SSSF 17.21

Borgmesteren har jvf. styrelseslovens § 31 stk. 1 
godkendt, at den administrative del - udbudsma
terialets side 10, afsnit 7 - i aftale indgået den 11. 
juli 1996 om udførelse af skolebuskørsel i Skibby 
-fraviges.
Der er udarbejdet allonge af 4. november 1996 til 
aftalen af 11. juli 1996.

Dag og år Formandens
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LUKKET MØDE

1:

llnfiollosskabet

J. nr. SSSF 16.15.01

Skole-, social- og sundhedsudvalget
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